





New Believer's Course

01.08.2021 星期日 sun

草香津程

11:30am-1:00pm 连续5周 5 Consecutive weeks





01.08.2021 星期日



医治释放课程 **Healing and Deliverance Lessons**

日期: 17/7.24/7.31/7 & 7/8 共4堂课 4 Lessons

时间: 2-4pm 报名费: \$10

地点: GK6II

长大成熟

初信造就

婚前辅导课程

医治释放课程

婚姻辅导课程

报名截止日期: 14.07.2021

鼓励已信主并稳定入组的弟兄姐妹参加 Believer and who regularly attend cell group

1/8 - 29/8

1/8 - 29/8

17/7-7/8

18/8-1/9

区領路空口传送 7/7-4/8

主日 SUN 11:30am-1pr 共5堂课 5 Lessons

星期三 WED 8pm-10p 共5堂课 5 Lessons

星期六 SAT 2pm-4pm 共4堂课 4 Lessons

GK6II 装备中心课程 EQUIPPING CENTER'S COURSES

已信主/未信主(已上初信造就)

\$20

\$10

已信主/未信主

预备结婚的弟兄姐妹

已信主/稳定入组

已婚夫妇



GK6II通告 最新主日崇拜安排 **Latest Sunday Worship Arrangement** Announcement

第一堂 9am:

-50人; 无需检测

我们将优先预留座位给

- 1. 带孩子参加儿童教会聚会的父母们
- 2. 参加常青团契的弟兄姐妹

第二堂 11:30am:

-50人: 无需检测

YAY & Youths 崇拜 (星期六 8pm):

-50人; 无需检测。

于7-8月份为YAY和青少牧区暂设

1st Service@9am:

- -50 people; no testing required. Priority in reservation will be
- 1. parents who bring their children to the children's church
- 2. brothers and sisters who join Evergreen fellowship.

2nd Service@11:30am:

- 50 people; no testing required.

YAY & Youths Worship Service @ Sat 8pm:

—50 people; no testing required.

Temporary Worship Service for the YAY & Youth Zone in July and August.



GK好好家庭家长培导会 **WWF Parent Mentoring Programme**

Whole Whole Family



①如何营造正面的家庭氛围



17.07.2021 星期六 Sat 4-6pm

地点Venue: GK611

黎美玲女士 资深家庭教育家 特约讲员:

Guest Speaker: Mrs Esther Lai Senior Family Life Educator

实体聚会・位子只限50人・报名从速・满额为止。 Physical meeting • As seats are limited to 50 • Please register as soon as possible.

欢迎大家邀请新朋友出席!出席聚会前请联系区箴唤实习传道预先报名(包括被邀请的新朋友)。You are welcome to invite new friends to attend the meeting! Please register with IP Moses Ou (including registration of the new friends being invited) before attending the



主日崇拜Sunday Worship

- 主日崇拜(一) Sunday Worship Services 1(星期日Sun) 9am 华语 Mandarin(信息双语Sermon Bilingual)
- 主日崇拜(二) Sunday Worship Services 2 (星期日Sun) 11:30am 中英双语 Bilingual

祷告会 Prayer Meetings

- 607 Prayer & Worship (每一天Daily) 6:30pm-7:30pm
- 不同群体祷告会 Prayer Meetings (星期六Sat) 2pm-3pm

牧区聚会 Zone Meeting

- 川.童教会 Children's Church (星期日Sun) 9am ● 常青团契Evergreen Fellowship (星期日Sun)
- 11:30am ● 青少聚会Youth Meeting (星期六Sat)
- 职青聚会Young Adults Meeting 8pm (每月第2及 第4个星期六Every 2nd & 4th Saturday of the Month)

Bus No. 巴士号码: 54, 74, 74e, 410, 851, 852, 410 From Marymount MRT Station Exit B



神国 6 | | 灵粮堂 GOD'S KINGDOM BREAD OF LIFE CHURCH

37 Jalan Pemimpin #01-10/13/14 Mapex Singapore 577177 Tel: 65-6265 7611 Fax: 65-6265 6311 Email: church@gk611.org Website: www.gk611.org





陈炎明牧师, 陈蔡桂芳师母 Rev. David Tan, Ps Joanna Tan

我们的异象吗?

我身上,因为他用膏膏我,叫我传福音给贫穷的人;差 遣我报告:被掳的得释放,瞎眼的得看见,叫那受压制 的得自由,报告神悦纳人的禧年。"(路4:18)这不也是 感谢赞美主,【神国611灵粮堂】完全吻合耶稣的身份与使命。作为GK611的一份子,你怎能不明白

祷刚读到「伯利恒」(路2:4), 这地方名的希

ーデー 伯来文是ית לחם (Bethlehem)。בית לחם (lehem)是面

包, בית (Beth)是房子或家, 意思就是【面包之家】。耶 稣基督出生于【面包之家】;后来耶稣自己说祂是【生

命之面包】(Bread of life),中文圣经翻译成生命粮(约

6:51)。再说主所传扬的是【神国的福音】(路4:43), 而祂自己又是【属灵生命之粮】。当主出来传道时,祂

引用了以赛亚书61:1来说明祂的事奉重点。"主的灵在

这特别的托付呢?再加上我们的开堂礼是正好在普珥节,是起死回生反败为胜,转忧为喜的特别日子。感 恩和惊叹神的奇妙带领。名字日期异象都不是我们事先规划的。当我们一步步跟随圣灵的时候,才渐渐显

由此可见,在末后的日子,圣灵所要指示我们的行动是非同小可的。弟兄姐妹,但愿你能够意识到其 中的奥秘。圣灵一路带领我们信靠顺服,所以才有如今这看见。弟兄姐妹愿你同心跟随,一同踏上未来的荣

We read about "Bethlehem" in the morning devotion (Luke 2:4). The Hebrew word for this place is בית לחם (Bethlehem). (Bethlehem) is bread, and בית bread, and בית (Beth) is house or home, which means "house of bread". Jesus Christ was born in the [House of Bread]: later, Jesus himself said that He was the [Bread of life], and the Chinese Bible was translated into the food of life (John 6:51). Besides, what the Lord preaches is the [Gospel of the Kingdom of God] (Luke 4:43), and He himself is [the bread of spiritual life]. When the Lord came out to preach, He guoted Isaiah 61:1 to illustrate the focus of His ministry. "The Spirit of the Lord is on me, because he has anointed me to proclaim good news to the poor.

He has sent me to proclaim freedom for the prisoners and recovery of sight for the blind, to set the oppressed free, to proclaim the year of the Lord's favor." (Luke 4:18-19) Isn't this also our vision?

Thank you and praise the Lord, for [God's Kingdom 611 Bread of Life Church] is fully consistent with the identity and mission of Jesus. As a member of GK611, how can you not understand this special trust conferred on us? In addition, our opening ceremony coincided with Purim. It is a special day for us to turn from defeat to victory, and to turn from sorrow to joy. Be grateful and marvel at God's wonderful leadership. The name, date and vision were not planned by us in advance. As we followed the Holy Spirit a step at a time, His wonderful guidance was gradually revealed.

It can be seen in the last days that the Holy Spirit will instruct us to do great things. Brothers and sisters, I hope you can be amid the wonders ahead. The Holy Spirit has led us through trust and obedience to see things the way they are today. Brothers and sisters, I hope you will follow us together and embark on a journey of glory and blessing in the future!





区箴唤实习传道 IP Moses

▶ 上周我们看见在目前安全措施下,能够回到教会实体聚 会的人数很有限的情况下,教会的牧者领袖们就开始思 想我们是否可以在周六晚上多一堂崇拜,好让职青和青少牧区的弟 兄姐妹可以专门来这一堂的崇拜。这周当YAY牧区的核心委员经过 紧急的会议商讨和祷告,并咨询一些核心的服事人员之后,大家看 到教会的需要,就马上决定要委身投入这一堂新开的崇拜,并开始 筹备几天后的周六YAY崇拜。

其实在这个过程是不容易的,尤其是对于在服事的弟兄姐妹。 当他们看到天父的心渴望祂的儿女聚集来敬拜祂,他们就表示愿意 付上代价,哪怕有些时候他们需要周六和主日连续两天参与崇拜的 服事。还有我们也特别为着YAY的小组长们来感恩,因为这样的调 整,他们也愿意调整他们本来在周六晚上小组聚会的时间,为的就 是让教会更多的弟兄姐妹能够回到神的家中敬拜神!最后,我们更 是为着每一位愿意回到神家中来聚集敬拜的YAY弟兄姐妹来感恩。 天父实在是很喜悦我们这样一起同心的摆上!

诗篇111:1'你们要赞美耶和华。我要在正直人的大会中,并公会 中,一心称谢耶和华。'愿神的话语亲自来祝福我们,在末后越来 越多动荡和考验临到的时候,我们渴慕聚集敬拜神的心是更加地火 热! 阿门!

ue to Covid-19 Safe Management Measures we saw limited number of congregants attending church services. We wondered if we could have one more service on Saturday evening exclusively for brothers and sisters from the youth and young adult zones to attend. The core members of the YAY zone discussed and prayed about this, and the church decided to commit to this new service.

It was not an easy process to go through, especially for the brothers and sisters in ministry. When they see that the Father's heart longs for His children to gather to worship Him, they show their willingness to pay the price, even if in some cases they need to participate in the worship service for two consecutive days on Saturday and Sunday. And we are especially thankful for the YAY group leaders who, because of this adjustment, are willing to adjust their Saturday evening group meetings so that more brothers and sisters in the church can return to worship God in His home! Finally, we give thanks for each and every one of our YAY brothers and sisters who are willing to come back to God's house to worship. The Heavenly Father is really pleased that we put it together like this!

Psalm 111:1 Praise the Lord! I will praise the Lord with my whole heart, in the assembly of the upright and in the congregation.

May God's words personally bless us. When more and more turbulence and trials come in the end, our desire to gather and worship God will become even more fiery! Amen!

GK6II Once Welcome OME VVeicume Always Welcome

奉献收入:

上周奉献收入	ar och	
Last Week's Offering (Reported on 04/07/2021)	新市 SGD	
主崇第1堂	\$320.00	
Sunday Service (1) 主崇筆2堂		
Sunday Service (2)	\$114.00	
线上主日奉献 Sunday Offering (Internet Banking)	\$320.00	
儿童教会 Children's Church	\$38.70	
十一奉献 Tithe	\$19,811.82	
感恩奉献 Thanksgiving Offering	\$480.00	
关怀基金奉献 Social Care Fund	\$634.00	
爱以色列基金奉献 Love Israel Fund	\$895.00	
国度基金/宣教奉献 Kingdom Ministry Fund	\$350.00	
好好家庭事工 Whole Whole Family Fund	\$1,400.00	
建堂基金奉献 Building Fund	\$2,830.00	
总数Total	\$27,193.52	

网络银行转账奉献类别 Internet Banking Type of Offering	代码 Code
主日奉献 Sunday Offering	SUN
十一奉献 Tithe	т
感恩奉献 Thanksgiving Offering	TG
关怀基金奉献 Social Care Fund	sc
爱以色列基金奉献 Love Israel Fund	LI
国度基金 / 宣教奉献 Kingdom Ministry Fund	км
教会事工 Church Ministries	СМ
好好家庭事工 Whole Whole Family Ministry	WWF

GK6II 奉献报告 Offering Announcement

弟兄姐妹要参与任何一种 奉献,鼓励大家以网上转 账的方式,按月进行。

Brothers and sisters can give their offerings/ tithes via online banking method. Preferably once a month.

◎ 图 给我 TT+, Fing: Internet Banking: 网络银行转账奉献

➡十一、一般及其他奉献账号 Tithe, general & other offering account no.:

UOB 353-301-4907 Bank Code: 7375 Branch Code: 066

建堂基金奉献账号 Building Fund account no. :

UOB 353-303-1453 Bank Code: 7375 Branch Code: 066

- ➡ PayNow (我们将不会提供OR码 e will not provide any QR code
- 一般、十一及其他奉献 UEN号码: **UEN No. for Tithe, general & other offering:** T08SS0009AGK7
- 建堂基金奉献 UEN号码: **UEN No. for Building Fund:** T08SS0009AGK3





靠神勇敢面对挑战 Rely on God to bravely face challenges

陈秀琪 Gloria Chang Siew Chee

从Covid19开始,我的生活面对很多的变化尤其是在工作上。过去10多年我都在同一间公司上班 并且规则以及提供上 500 2021年开始, 我必须学习去接纳和熟悉网站运作处理文件的新工作方式, 这对 我来说是极大的挑战! 因为我的性格是不容易接纳太多的变化。

所以当公司开始要运用新系统时, 我觉得没有旧方式运作的方便, 就不想 马上运用新系统工作, 我当时对上司的回应就有点消极, 导致上司认为我很不顺 服。也因为还没有运用新系统,我在居家办公的期间,很常无法看到旧文件的资 料,以致影响了我的工作效率。

因为自己固执的想法,让我跟上司和同事们在沟通与关系上有了隔阂。不过 当我在神的光照并自我反省之后,我愿意去面对新的变化。我开始听从上司的吩

咐,她也不断地给我鼓励,我就一步一步地慢慢突破和改变,不再坚持自己的一套,而是顺服上司的方式做事。也因 为有了更好的沟通和互动,上司开始明白我工作上的难处,并和我一起处理问题使我工作得更顺畅,很快新系统就上 了轨道。我非常感恩,透过GK611各样以真理为根基的课程和教导,让我明白聆听、沟通和顺服的重要性,并且运 用在生活中,得以和上司及同事们建立更美好的关系。我也要感谢神在现今不稳定的时局,让我依然有一份稳定的工 作, 还得到公司分发的额外花红。

经过这次的经历,使我不再惧怕改变,因为我知道当我靠神勇敢去面对挑战,事情必然有突破,我的生命也会得 到提升! 这一切我都要归荣耀給主耶稣!

Since the beginning of Covid 19, I faced many changes, especially at work. For the past 10 years, I have worked in the same company and handled daily tasks in the same way. But starting from 2021, I must learn to accept and familiarise myself with the new procedures of website operation and processing documents. This is a great challenge to me! I am resistant to change.

I felt the new system was not as convenient and did not want to use the new system right away. My response to my boss was a bit negative which caused him to think I was very disobedient.

My stubborn mindset creates a communication gap between me and my boss and colleagues. But after some selfreflection and enlightenment from God, I am willing to face new changes. I started to obey my boss's instructions, and she continues to encourage me. I gradually made breakthroughs and changes step by step. I no longer insist on my own way, but obey my boss's way of doing things. Also, with better communication and interaction, my boss begins to understand the difficulties in my work and deals with the problems with me to make my work smoother, and soon the new system was on track. I am very grateful that through GK611's various truth-based courses and teachings, I understand the importance of listening, communication and obedience, and used them in my life to build a better relationship with my boss and colleagues. I also want to thank God for allowing me to still have a stable job in today's unstable situation, and I have also received additional bonuses from the company.

After this experience, I am no longer afraid of change, because I know that when I rely on God to face challenges bravely, things will inevitably break through, and my life will improve! All glory to Lord Jesus!

建堂基金汇报:

建堂总预算 Building Fund required for the purchase	\$12,800,000.00
已收到建堂基金款项 Building Fund Received @ 07.07.2021	(\$6,646,645.10)
距离建堂预算目标 Targeted Building Fund	\$6,153,354.90

2021年4月1日 初熟节认献 FIRST FRUIT PLEDGE		
2021年4月- 2022年3月所需建堂基金 Required Building Fund	s	262,596.36
年度建堂认献 Yearly Building Fund Pledged	s	391,460.00
已收年度建堂基金 (包括非认献金额) Yearly Building Fund Received @ 07.07.2021 (Inclusive Non-Pledged Amount)	\$	99,446.00
距离2022年3月目标 Target by March 2022	s	163,150.36

所需建堂基金明细 Details of Requi	red Building l	Fund
2021年4月- 2022年3月需付银行贷款 Loan Repayment Required	s	219,996.36
年度产业税 Yearly Property Tax	\$	18,600.00
建堂相关费用储备 Maintenance Reserve	s	24,000.00
2021年4月- 2022年3月所需建堂基金 Required Building Fund	s	262,596.36

支票奉献, 抬头请写 "God's Kingdom Bread of Life Church"

网络银行转账奉献 (Internet Banking): 一般\十一及其他奉献帐号: UOB 353-301-4907 (Bank Code: 7375 Branch Code: 066) 建堂基金奉献帐号: UOB 353-303-1453 (Bank Code: 7375 Branch Code: 066)





2021年4月至2022年3月所需建堂基金

REQUIRED BUILDING FUND

\$262,596,36

距离2022年3月目标 rget by March 202 \$163,159.36

已收建堂基金

07.07.2021

教会新常态 讲员: 陈炎明牧师 一、教会面对新的选择 以斯拉记1:1-5 1. 神对子民作新事 回归圣城→重建圣殿→复兴圣民→回到命定。 2. 子民不想作改变

习惯了外邦世界的环境生活—不想回去了!

04/07/2021 主日信息

3. 教会面对新考验 提前3:15 倘若我耽延日久,你也可以知道在神的家中当怎 样行。这家就是永生神的教会,真理的柱石和根基。

一群蒙恩得救的人被召集起来,一同生活在神的家,敬拜服 事神。互相建造成长,承接使命,把更多人带进教会,经历 转化的祝福。

神许可选民经历被掳70年的管教和试炼;后来再让子民回 到故乡圣城永约里。圣殿被毁; 子民的信仰也毁了吗? 神许可教会经历冠病考验的试炼和考验; 然后再开路让信徒 回返教会神的家。教会的功能变相的"被毁了";信徒的信 仰也毁了吗?

新常态的敬拜:在家上线、衣着不整、或坐或躺、边吃早 餐、边做家务、边上厕所, 随心所欲。。。

二、教会面对信仰妥协 以斯拉记9:1-4

- 1. 大家都是这样做 为什么要说是我犯错?
- 2. 价值观随波逐流 自我放任,降低标准!

英国卫理公会投票接受同性婚姻, 在一场重大投票中以254 票压倒反对的46票,通过修定婚姻的定义,成为英国接受 同性婚姻的最大宗派。教会职员希望今秋迎来首宗同性婚

三、教会需要余民祷告 以斯拉记9: 5-9

1. 悔改作复兴余民

知错要悔改!被神光照成为被选的'余民'! 回想好些主耶稣不断在提醒门徒的话:

'把绵羊和山羊分开'、'麦子与稗子'、'儆醒与不儆醒的童 女'、'背十架与不背十架'、'走窄路/进窄门'、'忠心与不 忠心'、'被召的人多,选上的人少'、'忍耐到底的必然得

2. 祷告祷告再祷告

圣灵提醒我要加强、扩大、提升教会的祷告!

总结: 小群建立祷告防火墙

圣灵从教会开创之初已经对我们说: '你们这小群,不要惧怕。 你们的父乐意把国赐给你们。'路12:32

我又告诉你们: 若是你们中间有两个人在地上同心合意地求什 么事, 我在天上的父必为他们成全。20 因为无论在哪里, 有两 三个人奉我的名聚会,那里就有我在他们中间。"太18:19

两三个人的祷告,带下神的同在,提升属灵氛围。在小组里建 立【神国祷告小群】

人数2-4人最理想,每周最少一次(线上亦可),每次5-10分钟。 建议三种内容:

- 1.【感谢赞美】: '我们在天上的父' 可以轮流以几句话祷告 <mark>作感恩,或赞美父神在我们</mark>当中的作为!
- 2. 【日用饮食】: '我们日用的饮食, 今日赐给我们' 一 为彼此 的需要代祷!祝福彼此得着父神美好的赏赐。
- 3. 【神国降临】: '愿祢的国降临'— 你的谁需要福音? 彼此代 祷。为个人或教会福音收割的需要代祷。

鼓励大家起来行动:

•人数少: 容易相约成事 • 时间短: 容易持续运作 • 三个点: 容易跟 随实践•线上下: 只要三人成型。

本周主日信息大纲 **This Sunday Service Sermon Outline**



